
Forslag om endring av vedtektenes §5 og §9 fra Odd Harald Mork. 
Med dette fremmes følgende forslag til endring av vedtektene i selskapet: 
 
Sak 1.   Forslag til endring av vedtektenes § 5.    
 «Selskapet ledes av et styre på 5-8 medlemmer.» 
Paragrafen tilføyes en ny setning med følgende tekst:  

«Selskapet ledes av et styre på 5-8 medlemmer. Styremedlemmene velges av og blant 
selskapets aksjonærer» (forslag til ny tekst er understreket). 

 
Begrunnelse: 
Det vises til selskapets formålsparagraf § 3, første ledd der det bl.a. heter: 
«Selskapets formål er å forvalte selskapets faste eiendommer og eierinteressene i Gudbrandsdølen 
Dagningen AS (GD)». 
 
Etter mitt skjønn er det eierne selv som er best egnet til å ivareta eiernes interesser i 
driftsselskapet.  Det er nettopp interessen for å opprettholde en selvstendig lokalavis som er årsak 
til at vi har kjøpt aksjer i Gudbrandsdølen AS med den risiko det innebærer.    
 
Det er generalforsamlingens ansvar å sørge for å velge et styre som best reflekterer eierstrukturen 
i selskapet, hensyn tatt til selskapets vedtekter.   
 
Sak 2.  Forslag til endring av vedtektenes § 9.  
 «Valgkomiteens medlemmer velges av og blant selskapets aksjonærer».  
Paragrafen tilføyes en ny setning med følgende tekst: 

«Generalforsamlingen velger en valgkomite bestående av tre medlemmer. Valgkomiteens 
medlemmer velges av og blant selskapets aksjonærer» (forslag til ny tekst er understreket). 

 
Begrunnelse: 
Generalforsamlingen har flere ganger valgt medlemmer til valgkomiteen som ikke eier aksjer.  En 
valgkomite har som ansvar å sørge for å sette sammen et styre som reflekterer aksjonærstrukturen 
i selskapet.  De siste årene har valgkomiteen vanligvis ikke konsultert mer enn maksimalt en av de 
største aksjonærene for å høre om vedkommende ønsker å stille til gjenvalg til styret.  Det er 
generalforsamlingens ansvar å sørge for at styret så langt det er mulig gjenspeiler eierstrukturen i 
selskapet.  Det er derfor nødvendig å vedtektsfeste at det er aksjonærene som skal velge 
valgkomiteen blant eierne.   
 
 
Styrets innstilling: 
Styret velger å ikke stemme for disse forslagene, med følgende begrunnelse:  
Styrevedtatte retningslinjer for valgkomiteens arbeid fra 2021 sier allerede at  
styremedlemmer primært skal rekrutteres blant selskapets aksjonærer, men det er samtidig lagt 
til rette for at komiteen har fleksibilitet til å vurdere egenskaper og kompetanse hos potensielle  
styremedlemmer som ikke har aksjer i selskapet. Heller ikke for valgkomiteen er det ønskelig å  
sette strenge grenser for hvem som kan være medlemmer da kompetanse og erfaring må være  
viktigst, selv om det har vært tradisjon for at valgkomiteens medlemmer er aksjonærer.  
Styret anbefaler ingen av forslagene vedtatt.   


